
Sent: Tuesday, June 21, 2022 2:29 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и условията за 
пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична община, приета с Решение 
№ 178 по Протокол № 51 от 05.04.2018 г., доп. – Решение № 490 по Протокол № 22 о 

 

 На вниманието на: Иванка Благова, старши експерт в дирекция „Секретариат на СОС“ 

Уважаема г-жо Благова, 

 

При предложените промени липсва възможност за закупуване на месечна карта 

персонализирана или неперсонализирана за една линия на обществения градски транспорт 

в гр. София. Предлага се единствено възможност за закупуване на месечна или годишна 

карта за цялата градска мрежа.  

Голяма част от хората ползваме само една линия на наземния транспорт или метро, а 

заплащането на карта за ЦЯЛАТА градска мрежа е възмутително и дискриминационно. 

Не смятам, че е редно да бъдем задължени да закупим карта - месечна или годишна за 

цялата градска мрежа! 

 

С уважение, 

Елица Димитрова 
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